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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

BREE

Beste Breëenaar

Na een geslaagd varkensfeest 
zijn de bestuursleden van N-VA 
Bree weer enthousiast aan de 
slag gegaan met de actiepunten 
uit ons verkiezingsprogramma. 
We bekijken nu in detail hoe 
we bepaalde punten kunnen 
realiseren.

Vlaams volksvertegenwoordiger 
en schepen van Welzijn Katja 
Verheyen verricht ondertus-
sen baanbrekend werk voor 
kansarmen. Schepenen Mario 
Knippenberg en Rudi Cober 
hebben het over de mobiliteit 
en openbare werken in het 
centrum en daarbuiten. Stefan 
Daniels zorgt op de Welzijn-
scampus voor bijkomende 
capaciteit.

Op de Sinterklaasmarkt ver-
kochten we soep en een lekker 
borreltje ten voordele van de 
vzw Huis vergeet-me-nietje. 
Bedankt voor uw steun!

Tot slot wens ik u namens N-VA 
Bree fijne feestdagen. 

Ward Schwillens
Afdelingsvoorzitter

5,68 miljoen euro extra 
investeringsbudget 

De Vlaamse gemeentebesturen krijgen de komende jaren in totaal 
1,33 miljard euro extra middelen om te investeren in hun gemeente. 
Voor Bree betekent dat concreet 5,68 miljoen euro. Dat is het gevolg 
van het nieuwe Vlaams regeerakkoord. De Vlaamse overheid neemt 
de helft van de zogenaamde ‘responsabiliseringsbijdrage’ voor zowel 
de betaling van de ambtenarenpensioenen van de gemeente als van het 
Ziekenhuis Maas en Kempen over en geeft de gemeenten extra budget 
voor hun open ruimte. 

Meer ademruimte voor steden en gemeenten 
Naast de bijkomende financiering blijft ook het gemeentefonds, de belangrijkste 
inkomstenbron voor onze steden en gemeenten, de komende jaren elk 
jaar met 3,5 procent groeien. De nieuwe Vlaamse Regering wil de 
gemeenten meer financiële ademruimte geven, zodat ze de komende 
jaren kunnen blijven investeren. Financieel staan veel steden en 
gemeenten er niet goed voor. De Vlaamse Regering schiet hen nu te 
hulp met 1,33 miljard euro extra middelen. “Dat komt niet alleen 
de inwoners ten goede, maar is vooral ook een troef voor onze 
economie en het aantal jobs in Vlaanderen”, verduidelijkt 
schepen en Vlaams volksvertegenwoordiger Katja Verheyen. 

Geld goed aanwenden  
“Met het geld kunnen we onze gemeente nog mooier 
maken. N-VA Bree wil dat Bree met de bijkomende 
Vlaamse financiering investeert in de toekomst van 
onze stad”, besluit Vlaams volksvertegenwoordiger 
Katja Verheyen.

     
  Katja Verheyen 
  Schepen en Vlaams volksvertegenwoordiger

Fijne kerst en 
prettig eindejaar



Wist je dat …
• cultuur in Bree hoge toppen scheert? Niet alleen 
openden we in september het splinternieuwe cultuurhuis De 
Zeepziederij, ook de inkomsten uit de voorstellingen liggen een 
pak hoger dan verwacht. Zo werden de inkomsten voor 2019 
geraamd op 71 000 euro, maar de laatste cijfers geven aan dat 
die maar liefst 50 000 euro hoger liggen. Een dikke pluim voor 
het team van ons cultuurhuis!

• de ledenaantallen van onze Breese jeugdverenigingen 
records breken? Jaar na jaar zien we het aantal kinderen 
en jongeren die hun weg vinden naar Breese jeugdverenigingen 
stijgen. Enkele verenigingen hebben op een paar jaar tijd hun 
ledenaantallen zelfs zien verdubbelen. Daarom een groot 
dankjewel aan alle leiders en leidsters die het jeugdwerk in 
Bree op de kaart zetten en zoveel Breese kinderen en jongeren 
samenbrengen om samen te spelen en plezier te maken! Het 
stadsbestuur doet ook z’n duit in het zakje: ook de komende 
jaren kunnen onze jeugdverenigingen weer rekenen op een 
subsidiepot van meer dan 20 000 euro per jaar. 

• zo goed als alle industriegronden van het industrieterrein 
Kanaal-Noord verkocht zijn? Bovendien is er inmiddels groen 
licht voor de bouw van de kaaimuur aan de waterzone. 
Op die manier ontsluiten we het Breese industrieterrein in de 
toekomst niet alleen via het water, waardoor tal van Breese 
bedrijven grotere hoeveelheden goederen op een economisch 
interessante manier kunnen vervoeren. Maar we dragen ook 
ons steentje bij aan de vermindering van uitstoot van vracht-
verkeer en aan de drukte op het wegennet.

• we volop bezig zijn met het opmaken van een 
hemelwaterplan? Het plan brengt plaatsen in Bree in kaart 
waar wateroverlastproblemen opduiken als gevolg van hevige 
regen, sneeuw of hagel. In de toekomst kunnen we maatregelen 
nemen om de probleemgebieden aan te pakken. Denk bijvoorbeeld 
maar aan bijkomende regenwaterbufferbekkens en bezinkings-
bekkens.

N-VA Bree in het kort

Uitbreiding woonzorgcentrum De Gerkenberg
Door de vergrijzing van de samenleving neemt de vraag naar plaatsen in woonzorgcentra alsmaar toe. 
“Om te voldoen aan de stijgende vraag, breiden we het woonzorgcentrum De Gerkenberg uit”,
 zegt Stefan Daniels, die voorzitter is van de raad van bestuur.

Wat houdt de uitbreiding in?
• 9 extra bedden voor kortverblijf 
• 9 extra bedden voor oriënterend kortverblijf 
• 8 extra eenheden voor de dagopvang (meer dan een verdubbeling tot 15 eenheden in totaal)

bree@n-va.be

Stefan Daniels 
Voorzitter raad van bestuur De Gerkenberg

Fractievoorzitter Stefan Daniels (links) werd verkozen tot  
ondervoorzitter van N-VA Limburg. Jongerenverantwoordelijke  
Bjorn Verlinden (rechts) wordt voorzitter van Jong N-VA Bree. 

Vlaams volksvertegenwoordiger Katja Verheyen zal de komende 
jaren in het Vlaams Parlement zetelen in de Commissie voor Welzijn, 
Volksgezondheid, Gezin en Armoedebestrijding en de Commissie voor 
Wonen en Onroerend Erfgoed.
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In het streven om de bereikbaarheid en de verkeersveiligheid in onze stad te optimaliseren, plannen we 
werken aan de gewestwegen. “Door de werken krijgen we, behalve een gescheiden rioleringsstelsel, een 
veilig fietspadentraject vanuit Bree-Centrum naar onze buurgemeenten. Bree wordt op die manier ook 
voor de fietser een bereikbare centrumgemeente”, zeggen schepenen Mario Knippenberg en Rudi Cober. 
We zetten enkele werven op een rijtje.

Bree in de steigers

www.n-va.be/bree

Rudi Cober 
Schepen van Openbare Werken

Mario Knippenberg 
Schepen van Mobiliteit

Maaseikerbaan 
De werken zijn al enkele maanden bezig. Van Opitter-Centrum 
tot aan de Teelestraat zijn het fietspad en de onderlaag van het 
rijweggedeelte inmiddels aangelegd. Er wordt nu verder gewerkt 
aan de asfalteringswerken tot aan de Ziepstraat, de huis- 
aansluitingen en de afwerking van de inritten. De planning is 
om het gedeelte op het grondgebied van Bree klaar te hebben in 
maart of april 2020. 

Rode Kruislaan 
We hebben op de gemeenteraad van november een samenwerkings- 
overeenkomst goedgekeurd tussen het Agentschap Wegen en 
Verkeer, Fluvius en de stad Bree voor de aanleg van gescheiden 
riolering en de aanleg van fietspaden tussen het kruispunt met 
de Gruitroderkiezel en de rotonde met de Hamonterweg. Dat is 
het laatste ontbrekende stuk van het fietspadentracé op de Rode 
Kruislaan. Het Agentschap Wegen en Verkeer start nu de studie 
op en we plannen de uitvoering in 2021.

Meeuwerkiezel 
De aannemer voor de aanleg van de riolering en fietspaden zal 
starten in het voorjaar van 2020, zodra de nutsmaatschappijen 
hun werken afgerond hebben. Hij schat 180 dagen nodig te hebben. 
Tijdens de werken van de nutsmaatschappijen blijft verkeer in 
twee richtingen mogelijk. Er wordt gewerkt met stoplichten. 
Tijdens de werken van de aannemer is er alleen nog verkeer van 
Bree naar Meeuwen mogelijk. In de andere richting wordt een 
omleiding voorzien via Wijshagen en de Muizendijk.
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Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Liesbeth Homans
Voorzitter 
Vlaams Parlement

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van 
Financiën en Begroting, 
Wonen en Onroerend
Erfgoed

Zuhal Demir 
Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme

Ben Weyts 
Viceminister-president en Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand

Jan Jambon
Minister-president en Vlaams 
minister van Buitenlands Beleid, 
Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management


